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Innledning

På forrige årsmøte vart underteikna valt som ny leiar i fagforbundet Vågsøy. Dette

året har vore svært lærerikt, interessant og hatt ei bratt læringskurve. Heldigvis har

eg hatt god støtte hos tidligere leder og nåværende HTV, Heidi.

Året som har gått har framleis vore prega av politisk uro, nedbemanning og kutt i dei

ulike avdelingane.

Vi har som året før brukt en del penger på våre medlemmer, noko vi ser blir lagt godt

merke til og satt pris på av våre medlemmer. Til sommeren fikk alle yrkesaktive

medlemmer mageveske og i fagforbundsveka på slutten av året delte vi ut en liten

“goodie pose” med godteri, giveaway, lommelykt og pen med inngravert logoen våres

på.

Vervemålet våres var på 30 nye medlemmer, dette klarte vi med pluss en. Vi skal

fortsette det gode arbeidet våres i året som kjem med verving og setter oss mål på

35 nye medlemmer.

I september arrangerte vi foredrag med Maria Skogly - “du trur det ikkje før du ser

det”, om barn som lever i vanskelige livssituasjoner. Det var mange som deltok og vi

inviterte UDF sine medlemmer mot betaling pr. medlem.

Vi har dette året kjempa for kjøkkensaka og det blei vedtatt i kommunestyret at det

skal opp å gå igjen. Det har vore kommunevalg og vi har stått på for at alle skulle

bruke stemmeretten sin, noko som gjenspeiler at det har kome fleire politikere inn fra

nordre del av Kinn. Vi har også kjempa for pensjonsordninga og heldigvis vart det

ingen konkurranseutsetting av pensjon for tilsette.

For å markere 20.års dagen til fagforbundet inviterte vi medlemmer til gratis kinokveld

med filmen Sulis. Ikkje så mange påmeldte, men vi fikk gode tilbakemeldinger frå dei

som deltok. I november hadde vi to dagers styrekurs på Knutholmen i Kalvåg med

fokus på godt styrearbeid og sosiale aktiviteter for å bli bedre kjent.
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Vi ser fram til eit godt forbundsår og går inn i det nye året med ny “giv” i videre

styrearbeid.

For styret

Tone Refvik, leiar.

Styret har i perioden hatt følgende sammensetning:

Fagforeningsstyret Navn Organisatorisk

frikjøp og

frikjøpsprosent

(Ikke spleiselaget)

Honorar i

kr

Ansvars-omr

åde etter

vedtektene

og retnings-

linjene

Leder Tone Refvik inntil 10% 30 000

Nestleder Heidi Rønhovde 15 000

Opplærings- ansvarlig Anette Halsør Sætren 8 000

Kasserer Anne Mabel Nybakk 20 000

Leder yrkesseksjon

helse og sosial

Nathalie Blålid

Leder yrkesseksjon

kirke, kultur og

oppvekst

Grete Landøy/Tone Mette

Loen

Leder yrkesseksjon

samferdsel og teknisk

Hilmar Kråkenes/ Morten

Silden

Leder yrkesseksjon

kontor og

administrasjon

Jon Even Myre

Ungdomstillitsvalgt

Pensjonisttillitsvalgt Aud Jordalen

Styremedlem Morten Silden

Styremedlem Torunn Refvik

Vararepresentant

yrkesseksjon helse og

sosial

Mari Gangsø

Vararepresentant

yrkesseksjon

samferdsel og teknisk

Rune Heggen
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Vararepresentant

yrkesseksjon kirke,

kultur og oppvekst

Ruth Anne Venøy

Vararepresentant

kontor og

administrasjon

Bodil Gjerde

Vara

ungdomstillitsvalgt

Natalie Refvik

Vara

pensjonisttillitsvalgt

Turid Strand

Vara styremedlem Ria Pedersen

Fagforeningens hovedtillitsvalgtfrikjøp i 2023:

Verv Navn Frikjøpsprosent Tariffavtale

HTV Heidi Rønhovde 100% KS

Representanter til fylkesstyret representantskap/fylkesmøte

Til Fagforbundet 239 sitt Representantskap/fylkesmøte har fagforeningen hatt

følgende representanter:

● Tone Refvik

● Heidi Rønhovde

● Nathalie Blålid - vara

● Jon Even Myre - vara

Representanter til LO lokalt

Heidi Rønhovde

Anne Mabel Nybakk

Valgkomitéen

Valgkomitéen i henhold til vedtektene har bestått av:
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Leder Jon Even Myre

Nestleder Natalie Refvik

Revisorer

Til å revidere fagforeningens regnskap, har det vært følgende revisorer og vara:

1: Janette Kvalheim

2: Linda Larsen

Kontorforhold

Fagforeningen har ikkje eige kontorlokale, men disponerer kontor til HTV i 3 etasje

på Rådhuset Måløy. Der har ein lager for utstyr og rekvisitter.

Ansatte

Ingen ansatte.

Økonomi

Kort oppsummering av opplysninger om regnskapet sett i forhold til budsjettet, og

kommentarer dersom det er spesielle forhold som bør kommenteres.

Bankinnskudd

31.12.2022

Bankinnskudd

31.12.2023

Egenkapital

31.12.2022

Egenkapital

31.12.2023

Verdi av fast

eiendom (hytter,

feriehjem, aksjer i

eiendom, stiftelser

etc.)

562 634,- 624 931,- 561 915,- 624 085,-

Angående budsjett og regnskap vises det til egen sak i årsmøtet.
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Beskrivelse av fagforeningens organisasjonsområde - medlemmer

og tillitsvalgte fordelt på tariffområder

Fagforeningen har per 31.12.2023 medlemmer innenfor følgende tariffområder:

Rapporten tas ut på kode AG-R9011 i fane 2
Tariffområde Antall medlemmer

KS 300 266

KS 1701 6

PBL 23

KA 4

Uorganisert arbeidsgiver – med inngått direkteavtale 725 1

Uorganisert arbeidsgiver – med inngått direkteavtale 8

Medlemmer uten tariffavtale

Fagforeningen har per 31.12.2023 medlemmer hos følgende arbeidsgivere uten

tariffavtale:

Rapporten tas ut på kode AG-R 9012
Arbeidsgiver Antall medlemmer

Bjørgvin Bispedøme 1

Koordineringsledd

Vi har koordineringsledd med Fagforbundet Flora. I kooordineringsleddet har Leiar,

HTV og eit styremedlem sittet. Det har ikkje vore møter i Koordineringsleddet i 2023.

HTV i Florø og Måløy har hatt tett samarbeid og rapporterer til styret. Saka om evt

kommunedeling har gjort at ein har vore avventande i store deler av 2023.

Medlemsutvikling
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Fagforeningens
vervemål:

Fagforeningens
vervemål for yrkesaktive:

Vervemål totalt: Måloppnåelse: Vervemål yrkesaktiv: Måloppnåelse:

30 31

Medlemstall totalt: Yrkesaktive totalt:

01.01.23 31.12.23 01.01.23 31.12.23

557 558 301 96

Antall yrkesaktive medlemmer under 30 år: Antall pensjonistmedlemmer

01.01.23 31.12.23 01.01.23 31.12.23

44 42 176 206

Studenter: Lærlinger: Elever:

01.01.23 31.12.23 01.01.23 31.12.23 01.01.23 31.12.23

14 10 6 10 9 11

Antall yrkesaktive medlemmer KS Antall yrkesaktive medlemmer PBL

01.01.23 31.12.23 01.01.23 31.12.23

253 254 24 19

Fagforeningens
vervemål for lokale satsingsområder

01.01.23 31.12.23

Beskriv fagforeningens arbeid for å sikre oppnåelse av vervemålet.
Vi har det oppe på styremøter og med plasstillitsvalte. Plasstillitsvalte er den

viktigaste ressursen i verve arbeidet.

Beskriv fagforeningens rutiner som skal bidra til å hindre at medlemmer melder
seg ut.
Vi kontakter medlemmer ved utmeldelse via mail, sms/tlf og stiller spørsmål om kvifor

dei ønsker å melde seg ut og om det er noko vi kan hjelpe med. Vi minner også om

fordeler ved å stå som medlem i fagforbundet.
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Beskriv arbeidet med å verve, aktivisere og beholde unge medlemmer,
herunder også studenter, elever og lærlinger:
Vi kontaktar dei iløpet av sommermånadene, oppdaterer medlemsregister og fortel

om fordelar som student, lærling og elev har i medlemskapet. I tillegg prøver vi å få til

et besøk på vidaregåande skule iløpet av året.

Møtevirksomheten

Årsmøtet ble avholdt 30.01.2023 på rådhuset 3.etg. i Måløy og behandlet følgende

saker:

● Årsmelding 2022

● regnskap 2022

● Handlingsplan for 2023

● Budsjett 2023

● val

Det er ikkje avholdt medlemsmøter for alle medlemmer i 2023, utenom årsmøtet.

Men kjøkkensaka genererte eit samarbeidsmøte med pensjonistlaget. Vi fikk inn

Erlend Eliassen som snakket om matomsorg for eldre og vi inviterte politikere. Vi

hadde også eit medlemsmøte i KS og val av HTV, der vi også hadde invitert

intresserte til eit foredrag om pensjon med Anders Austreim i KLP på Teams.

Medlemmar kunne i etterkant sette seg opp på personlig veiledning med Anders.

Det er avholdt 10 styremøter.

Styret har behandlet 100 saker.

Beskrivelse av saker som har vært tidkrevende:

● Kommunedeling, folkeavstemning i september. Denne saka har ikkje generert

så mykje ekstraarbeid for Fagforeningen, men gjort at ein del saker er satt på

vent.

● Kjøkkensaka - Mykje frustrasjon og manglar med dagens ordning, vi har

kjempa hardt for å få lokalt kommunalt kjøkken opp å gå igjen. Det er vedtatt i
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2 omganger av politikerene, men vi opplever no trenering frå

administrasjonen, då det skjer lite til tross for utallige purringar.

Andre møter /samlinger i fagforeningens regi:

● I mars hadde vi 3 timers samling for alle tillitsvalte på dagtid. Vi serverte lunsj

og hadde gjenomgang av tillitsvalte rettar og plikter , litt innom ulike aktuelle

lovverk, som ferieloven, arbeidstidsbestemmelser + at vi tok opp ulike

problemstillinger seksjonsvis.

● Medlemsmøter på tenestenivå ved behov.

Sosiale aktiviteter:

Fagforbundet sin 20 års feiring markerte vi med gratis kinokveld til alle medlemmene

og viste filmen Sulis.

Utvalgenes virksomhet

Pensjonisttillitsvalgt

Som representant for pensjonister og uføre i fagforbundet Vågsøy så har eg deltatt

på 2 samlinger i Bergen der temaene blant anna har vore kontingent til medlemmer

som står som medlem i pensjonistlaget og fagforbundet.

Elles har vi også vore med på opptoget under Måløydagane sammen med

pensjonistlaget med plakater med diverse slagord i forbindelse med kjøkkensaka. Fra

publikum fikk vi stor respons på dette, det virket for at det var veldig populært.

25.november hadde vi julebord ilag med Vågsøy pensjonistlag, det var stor suksess.

- Pensjonisttillitsvalgt, Aud Jordalen.

Seksjon for yrkesseksjon helse og sosial

2023, året der vi er «tilbake til normalen». Corona svever fortsatt rundt om, men det

påvirker ikke helsetjenesten i like stor grad som tidligere. Det er fortsatt utfordrende
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på alle områder med å rekruttere ansatte både med og uten fagutdanning, dette er

en prosess det jobbes med kontinuering fra ledelsen.

Vi kjemper fortsatt på for å få tilbake det kommunale kjøkkenet i Måløy, personalet

bruker fortsatt mye tid på organiseringen rundt middag og tørrvarer. I vår lagde

fagforbundet Vågsøy en liten videosnutt for å vise problematikken rundt dette. Vi har

fått flere tilbakemeldinger på at det er positivt at fagforbundet kjemper for denne

saken.

På Kulatoppen omsorgssenter har Aktivitetssenteret byttet til en større avdeling med

bedre romløsning, og med eget kjøkken for de som er på rehabilitering. Dette

fungerer bra og mange ansatte bidro til at flytteprosessen gikk bra! Det har også blitt

valgt to nye plasstillitsvalgte på Institusjon, en på gruppe A og en på gruppe B. Dei er

positive til den nye rolla si som tillitsvalgt. Generelt har de plasstillitsvalgte på alle

området fått være mer delaktig i turnuslaging og godkjenning av turnus, noen har

også tatt turnuskurs.

Via Arbeidslivssenteret på NAV har flere områder begynt med forskjellige prosjekt på

arbeidsplassene, dette for å skape et bedre arbeidsmiljø og forståelse for hverandre i

en hektisk arbeidshverdag. Kulatoppen HDO og Institusjon har gått sammen om

prosjektet som heter Vårt og Oss. Prosjektet er godt i gang med kartlegging og skal

over nyttår fortsette prosessen med å lage tiltak, som videre skal følges opp av de

ansatte og partsgruppa som består av tjenesteleder, gruppeledere, verneombud og

tillitsvalgte.

I hjemmetjenesten er de i oppstartsfasen av prosjektet som heter «En bra dag på

jobb» og skal fortsette dette over nyttår. Det er mange tilbakemeldinger fra de

ansatte på alle områdene om at disse prosjektene virker positive og spennende

satsing i kommunen.

Som seksjonsleder har jeg deltatt på de fleste møter og noen kurs. Jeg fikk dessverre

ikke muligheten å være med på styrekurset som var i høst, men satser på at

muligheten for å delta på styrekurs kommer igjen Tidlig i sommer var jeg med på

å levere ut sommergave til medlemmene i min seksjon, og i vinter lagde vi en liten
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julehilsen til alle medlemmene.

I vår og i høst reiste jeg ilag med leder i styret på regionskonferanse/tariffkonferanse

for Fagforbundet Vestland i Bergen, det har vært veldig lærerikt og kjekt.

Går inn i 2024 med ny giv og motivasjon for å kunne bidra og bistå tillitsvalgte og

medlemmer i seksjonen Helse og Sosial! Håper å bli bedre kjent med alle

plasstillitvalgte, og å få delta på forskjellige kurs og samlinger.

- Seksjonsleder i Helse og sosial, Nathalie Falkevik Blålid.

Yrkesseksjon kontor og administrasjon

Den store saka dette året har for Seksjon kontor og administrasjon

vore nedbemanningsprosjektet administrasjonen går gjennom. Det var ei

tid usikkerheit knytt til om tilsette ville stå i fare for å bli sagt

opp, men heldigvis har dette ikkje skjedd. Ein konsekvens av

nedbemanninga har likevel vore og vil framover vere at mange får

fleire arbeidsoppgåver på toppen av det dei allereie har ansvar for å

utføre. Slik kommunen sin økonomi ser ut framover og krava samfunnet

stiller til oppgåvene vi skal løyse, vil nok trenden for framtida òg

vere at færre tilsette skal utføre fleire oppgåver.

Elles har eg som seksjonsleiar i 2023 deltatt på styremøter i

Fagforbundet Vågsøy, men har måtta melde avbod nokre gonger fordi det

kolliderer med andre forpliktingar eg har. Eg ser derfor fram til å

bli avløyst i vervet mitt og at nokon med ny giv og motivasjon kan

kome inn.

- Seksjonsleiar, kontor og administrasjon, Jon Even Myre.

Yrkesseksjon samferdsel og teknisk

Har deltatt på nokre styremøte og har jobba en del med vaktordninga for dei på

teknisk som hadde fått trekk, det vart retta opp og dei fikk etterbetaling fra 2020.

- Seksjonsleiar samferdsel og teknisk, Hilmar Kråkenes.
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Eg tok over vervet i oktober etter at Hilmar søkte permisjon. Eg har deltatt på

styremøtene som har vore og på styrekurset i Kalvåg.

- Seksjonsleiar samferdsel og teknisk, Morten Silden.

Yrkesseksjon kirke, kultur og oppvekst

Deltatt på styremøter og årsmøte.

Fylkeskonferanse for yrkesseksjonene Vestland. På Flesland 25. og 26.april.

Sendt ut mail til tillitsvalgte når det har komt inn info frå Fagforbundet Vestland. Slik

som kurs og møter en kunne melde seg på. Delt ut sommergave til medlemmene.

Veldig kjekt å møte tillitsvalgte på dei ulike arbeidsplassane. Mykje positiv

tilbakemelding på gaven, hoftesekk/mageveske.

- Seksjonsleiar kirke, kultur og oppvekst, Grete Steinagard Landøy

Eg tok over vervet som seksjonsleier fra 01.oktober. Fagforbundet Vågsøy inviterte til

foredrag med Maria Skogly i september. Det var planleggingsdag/fagdag for alle

barnehagene, PPT, politi mm. i nordre Kinn der fagforbundet sponsa mat til sine

medlemmer der. Har elles deltatt på dei styremøte som har vore.

- Seksjonsleiar kirke, kultur og oppvekst, Tone Mette Loen.

Fagforeningens aktiviteter og utfordringer på kort og lang sikt

Fagforbundet Vågsøy har eit aktivt styre som møtes regelmessig ein gong pr mnd

bortsett frå i juli måned. Som einaste aktive fagforening igjen i gamle Vågsøy, burde

dette være positivt for rekruttering. Vi ser at antall yrkesaktive har gått sakte nedover

over år. Dette gjenspeglar gjerne nedgang i folketall og nedbemanning i kommuna og

andre arbeidsplassar vi naturleg organiserer. Men der er likevel potensiale til å få

med fleire uorganiserte. Å engasjere spesielt unge medlemmar har vore og er fortsatt

ei utfordring, vi har ikkje hatt Ungdomstillitsvalt i 2023.
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Representasjon

Oversikt over hvilke verv fagforeningen har hatt medlemmer i:

Fylkeskretsen

● Fylkesstyret - ingen

● Yrkesseksjoner - ingen

● Andre utvalg - Anne Mabel Nybakk, sykepleiernettverket nasjonalt.

Faglig/politisk utvalg

Har fagforeningen

samarbeidsavtale med

AP?

Hvis ja, sett inn ja Hvis nei, beskriv

hvorfor ikke

Hva skal til for å få

dette til?

NEI Tar ikkje

kontakt/initiativ

samarbeid og tillit

Har fagforeningen

inngått avtale med

andre politiske partier?

Hvis ja, sett inn hvilke

politiske partier.

Nei, ikkje formelt. Raudt er flinke til å ta

kontakt med

fagforeninga for å høre

kva som er viktig for

våres medlemmer.

Kurs og konferanser

Andre kurs og konferanser
(Øvrige typer kurs, konferanser, seminar, opplæringstiltak med videre - som

tillitsvalgte har deltatt på i regi av andre enn fagforeningen, for eksempel

toppskolering og Fase 3)
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Type kurs Arrangør Antall
deltakere

Dato
gjennomført

Toppskolering fase 3 1

Fagforeningens anvendelse av organisatorisk frikjøp/ «spleiselag»

Fagforbundet Vågsøy har søkt om økonomiske midler til organisatorisk frikjøp.

Midlene har gått til tapt arbeidsfortjeneste ved styrekurs på Knutholmen.
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Sted og dato

Fagforeningsleder

Nestleder Opplæringsansvarlig

Kasserer Leder yrkesseksjon kirke,

kultur og oppvekst

Leder yrkesseksjon helse

og sosial

Leder yrkesseksjon kontor

og administrasjon

Leder yrkesseksjon

samferdsel og teknisk

Pensjonisttillitsvalgt

Ungdomstillitsvalgt Styremedlem
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